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PM Rotel II (Dnr KS 2024/820) 

Samråd om Framtid Södertälje - Översiktsplan 2050 
 

Remiss från Södertälje kommun 
Remisstid den 31 oktober 2024 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Jan Valeskog 

Sammanfattning av ärendet 

Södertälje kommun har tagit fram en reviderad översiktsplan och remitterat den till 

bland annat Stockholms stad för yttrande. Översiktsplanen sträcker sig fram till år 

2050 och innehåller strategier och målsättningar för en långsiktigt hållbar utveckling 

av staden, tätorterna och landsbygderna i Södertälje kommun.  

”Framtid Södertälje - Översiktsplan 2050” redovisar en potential för över 20 000 nya 

bostäder samt tillhörande kommunal och privat service. Planen beskriver också 

viktiga natur- och friluftsområden som behöver skyddas, områden för 

verksamhetsutveckling och nödvändiga infrastruktursatsningar. Parallellt har en 

hållbarhetsbedömning gjorts där planens ekologiska, sociala och ekonomiska 

konsekvenser beskrivs. Dessutom visar översiktsplanen hur områden av riksintresse 

och kommunens allmänna intressen, såsom bostäder, natur- och vattenmiljöer och 

tekniska försörjningssystem, tillgodoses och utvecklas. 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret och stadsbyggnadsnämnden. 

Stadsbyggnadskontoret har inget att erinra mot förslaget och avstår därmed från att 

svara. 

Stadsledningskontoret anser att det är positivt att samrådsförslaget tar tydlig ställning 

för en fortsatt utveckling av Stockholmsregionen. 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

1. Remissen besvaras med hänvisning till vad som sägs i stadens 

promemoria. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 
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Föredragande borgarrådets synpunkter 

Förslaget till översiktsplan för Södertälje pekar ut en bra ambition för en växande 

Stockholmsregion. Det är viktigt att alla kommuner i regionen tar ansvar för 

bostadsförsörjningen, en fungerande arbetsmarknad och tillväxt. Den föreslagna 

översiktsplanen är väl i linje med dessa ambitioner.  

Jag delar bedömningen av de behov som identifierats av statliga 

infrastrukturinvesteringar avseende utökad järnväg mellan Järna - Stockholm och 

ökad robusthet och framkomlighet E4 över Södertälje kanal. 

Stockholm den 30 oktober 2024 

Jan Valeskog 

Bilaga 

Remiss - Samråd om Framtid Södertälje - Översiktsplan 2050, dnr KS 2024/820-

1.1 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

  



 

3 (3) 

Ärendet 

Södertälje kommun har tagit fram en reviderad översiktsplan och remitterat den till 

bland annat Stockholms stad för yttrande. Översiktsplanen sträcker sig fram till år 

2050 och innehåller strategier och målsättningar för en långsiktigt hållbar utveckling 

av staden, tätorterna och landsbygderna i Södertälje kommun.  

”Framtid Södertälje - Översiktsplan 2050” redovisar en potential för över 20 000 nya 

bostäder samt tillhörande kommunal och privat service. Planen beskriver också 

viktiga natur- och friluftsområden som behöver skyddas, områden för 

verksamhetsutveckling och nödvändiga infrastruktursatsningar. Parallellt har en 

hållbarhetsbedömning gjorts där planens ekologiska, sociala och ekonomiska 

konsekvenser beskrivs. Dessutom visar översiktsplanen hur områden av riksintresse 

och kommunens allmänna intressen, såsom bostäder, natur- och vattenmiljöer och 

tekniska försörjningssystem, tillgodoses och utvecklas. 

Remissammanställningen 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret och stadsbyggnadsnämnden. 

Stadsbyggnadskontoret har inget att erinra mot förslaget och avstår därmed från att 

svara. 

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 4 oktober 2024 har i huvudsak 

följande lydelse. 

Stadsledningskontoret anser att det är positivt att samrådsförslaget  tar tydlig ställning 

för en fortsatt utveckling av Stockholmsregionen. Alla kommuner i regionen behöver 

bidra till bostadsförsörjningen, minskad klimatpåverkan, regionens arbetsmarknad 

och goda förutsättningar för näringslivet.  

Stadsledningskontoret instämmer i de behov som identifierats av statliga 

infrastrukturinvesteringar avseende utökad järnväg mellan Järna - Stockholm och 

ökad robusthet och framkomlighet E4 över Södertälje kanal. 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen anser remissen besvarad i 

enlighet med vad som sägs i stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 


